

Terms of Service / Terms & Conditions GTMOPI. LLC

Terms & Conditions

Last updated: [18th.11.2025]

1. Acceptance

By using our website or engaging our services, you agree to these Terms. If you do not agree, do not use our services.

2. Services

GTMOPI LLC provides advisory and structuring services for Islamic finance. Service scope is defined in each engagement letter or agreement.

3. Engagement & Fees

Services commence upon written engagement (proposal, engagement letter, or agreement). Fees, payment terms, and scope are set in the engagement agreement. Advisory fees are for services rendered and are not contingent on bank approval unless otherwise agreed in writing.

4. Deliverables

We will deliver agreed outputs (reports, dossiers, models). Client must provide timely and accurate information. Delays or missing data from client may affect timelines and outcomes.

5. Client responsibilities

Client warrants that information and documents provided are accurate, complete, and that the client has the right to share them. Client will cooperate with GTMOPI LLC and respond to requests in a timely manner.

6. Confidentiality

Both parties will keep confidential information secure. Exceptions: legal compulsion, regulatory requests, or where disclosure is required to perform services (e.g., to banks), in which case the client will be notified where permitted.

7. Limitation of Liability

To the maximum extent permitted by law, GTMOPI LLC's liability for any claim arising out of or in connection with services shall be limited to the total fees paid for the relevant engagement. We are not liable for indirect, special, or consequential losses. This limitation does not apply to fraud or gross negligence to the extent prohibited by applicable law.

8. Refund / Error Remedy

We guarantee refund only for proven professional errors per our Refund Guarantee clause (see Engagement Terms). Refunds are limited to fees attributable to the affected service.

9. Intellectual Property

All materials produced by GTMOPI LLC remain our intellectual property unless otherwise agreed. Client receives a limited license to use deliverables for the intended purpose.

10. Data Protection

We process personal data per our Privacy Policy. Client must ensure a lawful basis for disclosure of third-party data.

11. Governing Law & Dispute Resolution

These Terms are governed by the laws of the State of Arizona, USA. Parties will attempt to resolve disputes amicably. If unresolved, disputes may be referred to the competent courts (Arizona) or by arbitration if agreed.

12. Amendments

We may update these Terms; significant changes will be notified.

13. Contact

Email: [legal@gtmopi.com]

شروط الخدمة GTMOPI LLC

شروط الخدمة

آخر تحديث: [18th.11,2025]

1. القبول

باستخدام موقعنا أو الاستفادة من خدماتنا، فإنك توافق على هذه الشروط. إذا لم توافق عليها، يرجى عدم استخدام خدماتنا.

2. نطاق الخدمات

تقدم GTMOPI LLC خدمات استشارية وهيكلية متخصصة في التمويل الإسلامي. نطاق الخدمة مفصّل في كل عرض أو خطاب تعاقد.

3. التعاقد والرسوم

تبدأ الخدمات بعد توقيع عقد أو خطاب قبول. تحدد الرسوم، وشروط الدفع، والنطاق في اتفاق التعاقد. الرسوم الاستشارية تغطي الأداء المهني ولا تعتمد على موافقة البنك ما لم يُتفق كتابياً خلاف ذلك.

4. المخرجات

نلتزم بتسليم المخرجات المتفق عليها. يجب على العميل تزويدنا بالمعلومات والوثائق اللازمة وفي الوقت المناسب. أي تأخير أو نقص من جانب العميل قد يؤثر على المواعيد والنتيجة.

5. التزامات العميل

يقرّ العميل بصحة وكمال المستندات المقدمة وحقه في مشاركتها. يلتزم العميل بالتعاون والرد على طلبات GTMOPI LLC في الوقت المناسب.

6. السرية

يلتزم الطرفان بالحفاظ على سرية المعلومات. الاستثناءات: طلبات قضائية أو تنظيمية أو الكشف الضروري لأداء الخدمة (مثل البنوك)، وسيتم إخطار العميل عند الإمكان.

7. تحديد المسؤولية

إلى أقصى حد يسمح به القانون، تكون مسؤولية GTMOPI LLC لأي مطالبة متعلقة بالخدمات محددة بمبلغ الرسوم المدفوعة عن نفس الخدمة. نحن غير مسؤولين عن الأضرار الناشئة غير المباشرة أو التبعية. لا ينطبق هذا القيد على حالات الاحتيال أو الإهمال الجسيم إن نص عليه القانون المعمول به.

8. رد الرسوم / التعويض عن الأخطاء

نلتزم برد الرسوم في الحالات المثبتة من الأخطاء المهنية وفق بند الضمان المنصوص عليه في عقد التعاقد. يقتصر رد المبلغ على الرسوم المتعلقة بالخدمة المتأثرة.

9. الملكية الفكرية
جميع المواد التي تنتجها GTMOPI LLC تبقى ملكاً لها ما لم يُتفق على خلاف ذلك. يمنح العميل ترخيصاً محدوداً لاستخدام المخرجات للغرض المتفق عليه.

10. حماية البيانات
نحمي البيانات الشخصية وفق سياسة الخصوصية. يجب على العميل التأكد من أن لديه الأسس القانونية لمشاركة بيانات طرف ثالث.

11. القانون المعمول به وفض النزاعات
تخضع هذه الشروط لقوانين ولاية أريزونا، الولايات المتحدة. يسعى الطرفان للصالح أولاً، وفي حال عدم الحل يمكن رفع القضية للجهات القضائية المختصة بولاية أريزونا أو بالتحكيم إذا اتفق الطرفان.

12. التعديلات
يجوز لنا تعديل هذه الشروط مع إشعار بالتغييرات الجوهرية.

13. جهة الاتصال
البريد الإلكتروني: legal@gtmopi.com